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全日精英高校联盟


南开大学
2025年10月16日

尊敬的先生/女士：

值此南开大学建校106周年之际，我谨代表全日精英高校联盟，诚挚邀请南开大学代表团于2025年11月29日至12月1日访问日本。本次访问旨在深入探讨双方潜在的合作机会。本联盟致力于推动中日两国在人才、技术以及高新项目领域的交流与合作。依托我们在相关领域积累的专业经验和广泛的人脉资源，我们将协助安排贵团在日本的行程，包括东京、京都和大阪的访问。期间，我们将为您拜访日本顶尖学府提供周到支持，包括东京大学、京都大学和大阪大学，并为贵校在这些著名高校的人才交流项目提供全方位的协助与解决方案。我们坚信，此次访问将为双方带来互利共赢的成果，并进一步促进在科研与人才培养方面的合作。

代表团成员名单如下：

	姓名
	职务

	刘哲理
	南开大学计算机学院院长、教授

	程方益
	南开大学化学学院院长、教授

	苏波
	南开大学药学院副院长、教授

	卢学强
	南开大学环境科学与工程学院教授

	段华贵
	南开大学数学科学学院副院长、教授



我们理解贵方将自行承担在日本期间的相关费用。期待在东京大学与贵团会面。

您诚挚的，

Li Rui
代表理事
全日精英高校联盟
lirui@jalu.or.jp

全日精英高校联盟
横滨市西区北幸2-10-48 
日本220-0004神奈川县
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Japan Allince of Lesding Universities

Nanki Universty
16+ October 2025

Desr Madamsi,
O the cccasion ofthe 106" aniversary of Nanksi University, Iwould e o extend 3 formal inviation the deegaton from
Nanksi University to vsit Japan fiom November 29% to Decsmber % 2025 with 3 pupose of exploring inepth
potental cooperaon opportuies besween our o sides. Our organizaion ams to faciliate exchanges and cooperaton
of talents, technalogies and highisch  projecs between China and Jspan. Drswing pon our estbished expetise and
extensive netwark of contacts, we will it your tave arangements Sraughout Japan, inclucing Tokyo, Kyoto, and
(Osaka. We wil provide meticulos support fo your Vst f Japan's premie academi intsions, ncuding the Universty of
Tokye, Kyoto Universky, nd Ossks Univrsiy. Furhermare, we wil deliver comprehensive soluions to suppoet your tslent
exchange nfiaives 3 these istnguished universies. We belive such visation rom your side would be. mutully
benefiial and promoting the cliborations i scenifo and tlet aacton.

The ls of delgates s follows:

Name ccupation
LiuZheii__| Dean,ProfessorCollege of Computer Sience, Nankal University

Cheng Fangyi | Dean, Profssor Collegeof sy Nankai University

Sudo Vioe Dean Prfessor Cllge of Pharmacy NarkalUnivrsy

Lu Xueqang | Professor Collgeof Environmental Sience nd Engineering Nanka Uriversiy

Duan Husgu_| Vioe Dean Professo Schoolof Matheratieal cience, Nankal Univrsty

Ve are understanding that you are responsible fo the expense i Japan. We look forward o mesting you to The
Univesity of Toyo.

Your sinersly

L R

R
Representative Diecto, Japan Alfance o Leading Universties
Ini@iaurip





